
Rada školy pri Základnej škole Dr. J. Dérera, 
Ulica gen. M. R. Štefánika 7, 901 01 Malacky 

 

 

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy zo dňa 26. 10. 2023 

  

 

Prítomní:  Mgr. Simona Hránková, Mgr. Barbora Malíková,  Mgr. Denisa Makytová,        

Bc. Katarína Saričová, Mgr. Peter Zemánek 

Mgr. Katarína Habová, Róbert Čas – prizvaní na zasadnutie  

Neprítomní: Mgr. MgA. Katarína Trenčanská,  MUDr. Marián Haramia, Ing. Milan Ondrovič 

PhD., Mgr. Jana Dinušová,  Ing. Vladimír Móro, Mgr. Adela Ondrisková 

(ospravedlnení)  

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie Správy o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti za 

školský rok 2022/2023 

3. Informácie o aktuálnom výchovno-vzdelávacom procese 

4. Prerokovanie zámeru pána Róberta Časa otvoriť školský bufet v areáli základnej školy 

5. Uznesenie 

6. Záver 

 

1. Otvorenie 

Predsedníčka rady školy privítala prítomných členov rady školy a riaditeľku ZŠ a pána 

Časa, ktorí boli prizvaní na zasadnutie. Predsedníčka RŠ informovala prítomných o programe 

zasadnutia a na žiadosť riaditeľky školy navrhla vyňať z programu zasadnutia bod 3. Návrh 

koncepcie rozvoja školy na najbližšie roky. Mgr. Habová informovala prítomných, že 

podstatnou súčasťou koncepcie sú podporné opatrenia. V súčasnej dobe prebiehajú školenia 

a vzdelávania o podporných opatreniach na školách, ktoré ešte nie sú ukončené. Týchto školení 

sa zúčastňujú členovia nášho podporného tímu. Koncepcia rozvoja školy na najbližšie roky 

bude Rade školy predložená na najbližšom zasadnutí Rady školy a bude už vychádzať z 

najaktuálnejších informácií o podporných opatreniach. 

Do programu zasadnutie bolo zaradené prerokovanie podnikateľského zámeru pána Časa. Ten 

o to Radu školy požiadal a následne bol prizvaný na zasadnutie. 

 

2. Prerokovanie Správy o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti za 

školský rok 2022/2023 

Riaditeľka školy predložila Rade školy predmetnú správu v predstihu emailom. Počas 

zasadnutia oboznámila členov v krátkosti s jej znením. Správa obsahuje informácie 

o poradných orgánoch školy, počte a zložení zamestnancov, počte žiakov v jednotlivých 

ročníkoch, výsledkoch Testovania 9 (dopadlo nad slovenský priemer v oboch predmetoch), 

výsledkoch prijímacieho konania na stredné školy a o aktivitách školy v minulom školskom 

roku.  

Prítomní členovia RŠ vyjadrili súhlas s odporúčaním zriaďovateľovi školy schváliť 

Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2022/2023. 



Súhlas s odporúčaním zriaďovateľovi školy schváliť správu vyjadrila emailom aj členka RŠ 

Mgr. MgA. Katarína Trenčanská, ktorá sa ospravedlnila pre iné pracovné povinnosti z účasti 

na zasadnutí RŠ. Šesť členov rady školy sa k predloženej správe vyjadrilo pozitívne, čo je 

nadpolovičná väčšina členov RŠ. Riaditeľka školy teda predloží správu zriaďovateľovi 

s odporúčaním Rady školy schváliť správu. 

 

3. Informácie o aktuálnom výchovno-vzdelávacom procese 

Riaditeľka školy informovala o situácii v školskej jedálni a kuchyni, ktorú čaká 

rekonštrukcia. Je naplánovaná, ale termín ešte nie je známy. Oproti minulému školskému roku 

stúpol počet stravníkov o sto žiakov. Škola bola nútená riešiť situáciu súvisiacu s prevádzkou 

kuchyne a zo zdrojov OZ ZR pri ZŠ Dr. J. Dérera financovala kúpu zariadenia do kuchyne 

(plynová panvica), v spolupráci so zriaďovateľom je pripravené zakúpenie konvektomatu.  

Riaditeľka školy opísala problémy, ktoré vznikajú v poobedňajších hodinách na 

školskom dvore, na ktorom sa v tom čase stretáva mládež. Dochádza tam k ničeniu školského 

majetku, hlavne altánku, stalo sa tiež, že tu dochádzalo k užívaniu omamných a návykových 

látok (napr. marihuana). Títo mladí ľudia reagujú často na upozornenia vulgárne. Mgr. 

Zemánek navrhol v tejto súvislosti požiadať o zvýšenú hliadkovaciu činnosť mestskú políciu. 

Prítomní členovia sa pýtali riaditeľky hlavne na činnosť podporného tímu – päť 

kvalifikovaných pedagogických asistentiek, dvaja špeciálni pedagógovia (jeden zamestnaný na 

pol úväzku) a školská psychologička (zamestnaná na pol úväzku). V súčasnosti narastá počet 

rozličných výchovných problémov, ktoré škola musí riešiť. Takisto realizácia podporných 

opatrení je veľmi náročná aj z hľadiska administratívnej stránky.  

Mgr. Zemánek navrhol Rade školy osloviť zriaďovateľa o pomoc pri riešení kritickej 

situácie s parkovaním na priľahlom parkovisku v ranných hodinách. V súčasnej dobe je 

parkovisko verejné a už v skorých ráno je plné. Navrhol požiadať mesto o vyhradenie 

parkoviska pre zamestnancov školy a rodičov, ktorí v ranných a poobedňajších hodinách 

privážajú žiakov do školy.  

 

4. Prerokovanie zámeru pána Róberta Časa otvoriť školský bufet v areáli základnej školy 

Rada školy si vypočula návrh pána Časa. Ten by rád prevádzkoval v areáli školy bufet. 

Bufet by bol umiestnený v pojazdnom bufetovom stánku (rade školy ukázal fotografie stánku). 

Prevádzkovať by ho chcel v ranných hodinách od 7:00 do 10:00. Predával by tam v súlade so 

právnymi predpismi o stravovaní na základných školách tovar ako ovocné poháre, obložené 

bagety, fornety, ktoré by si žiaci mohli kúpiť na desiatu. Od školy by potreboval len poskytnutie 

priestoru a prípojku na elektrický prúd. Domnieva sa, že by to otvorenie bufetu posilnilo dobré 

meno školy. 

Riaditeľka školy informovala o svojom zamietavom stanovisku. Bufet by mal byť 

umiestnený v malom priestore za školskou jedálňou, kde sa nachádza miesto na odkladanie 

bicyklov, kontajnery na odpad, hydrant. Ráno tam často chodia autá a dodávky, ktoré vezú tovar 

do kuchyne, vyváža sa odtiaľ odpad.  Fungovanie bufetu po začiatku vyučovania je ťažko 

realizovateľné. Žiaci nemôžu opúšťať budovu školy, ani prechádzať bez pedagogického dozoru 

medzi budovami. Ich nákup v bufete by si vyžadoval prítomnosť ďalšieho dozor konajúceho 

zamestnanca, čo je pri počte dozorov na chodbách ťažko realizovateľné.  

Na otázku pána Časa, či by sa nedalo vyskúšať fungovanie bufetu od 7:00 do 7:55, sa 

riaditeľka vyjadrila, že práve v tomto rannom čase tam prichádzajú žiaci na bicykloch 

a odkladajú tam bicykle. Tiež podľa školského poriadku o 7:50 už žiaci musia byť v triedach. 

Riaditeľka školy nie je principiálne proti fungovaniu školských bufetov v školách, ale v našej 



škole vzhľadom na obmedzené kapacitné možnosti, malé priestory okolo školy a spôsob 

organizácie vyučovania v našej škole prevádzkovanie bufetu nie je možné.  

Rada školy si vypočula návrh pána Časa a vzala na vedomie stanovisko riaditeľky školy. 

 

5. Uznesenie 

Rada školy neprijímala uznesenie.  

 

6. Záver 

Predsedníčka RŠ poďakovala prítomným za účasť a ukončila stretnutie.  

 

 

 


